

<p><b>Kredsbestyrelsesmøde d. 11.09.23 kl. 08.30 – 12.00</b>  Mødet afholdes i Jordemoderforeningens lokaler, Kvæsthuset.</p> <p>Kredsbestyrelse: Kredsforkvinde, tillidsrepræsentanter, repræsentant for JSL og generalforsamlingsvalgte medlemmer</p> <p><b>Mødedeltager:</b> Sus Hartung (forkvinde), Mie Malene Nørgaard (næstforkvinde), Mette Anker (kasserer), Line Grøn (sekretær), Susan Gerlach, Jane Dahl, Nana Villumsen, Anne Knudsen, Sille Chemnitz, Mai-Britt Holm, Rikke Strangholt, Liv Abildstrøm (JSL)</p> <p><b>Afbud:</b> Lærke Langstrup</p>	
<b>Punkter til drøftelse</b>	<b>Information, drøftelse og konklusion</b>
Godkendelse af DO	Kommentarer vedr. dagsorden
Referent	Line Grøn
Mødeleder	Mie Malene
Godkendelse af referat	Kommentarer vedr. referat fra seneste møde Referatet er kommet sent ud, hvorfor punktet udskydes, så medlemmerne kan nå at læse det.
<b>Status efter sommeren 23</b> - Klaus deltager kl. 10.00	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Samarbejdet i kredsen Vi drøfter samarbejdet ifm. sommerens historier i medierne</li> <li>- Sus, Mette og Lis har skrevet åbent brev til Lars Gaardhøj og har været til møde på regionsgården</li> <li>- Jane, Sus og Lis har været i medierne omkring situationen på fødegangene</li> <li>- Sommeren 2024 – hvordan skal vi forholde os til den? Evt. afholdelse af to helt korte virtuelle KB-møder hen over sommeren (cirka 1 times varighed). MM sender ansøgning til JMF om akutfondsmidler til et KB-møde om sommeren.</li> <li>- Kan vi byde ind med nye idéer? Sus har lavet idekatalog til tiltag til næste sommer (særskilt skriv), vi kommer med kommentarer, som sendes til Sus.</li> </ul>
<b>Orientering fra Kredsforkvinde</b> – se bilag	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Møde med Lars Gaardhøj</li> <li>- Sus orienterer om status på strukturudvalget</li> <li>- JMF flytter lokaler til Islandsbrygge i 2024 (besparelse i husleje på cirka 200.000 DKK årligt). Vi kan ikke længere gratis låne lokaler i foreningen, så vi skal finde en anden løsning efter flytningen.</li> </ul>
<b>HB notat</b>	Robusthedskommissionens rapport er kommet  Uddannelse til vicecheferne fra JMF  JMF giver nye medlemmer et medlemskald 4/10  Organiseringstallet bliver lavere. Der kommer højere fradrag på kontingent.  Trepartsforhandlinger starter i september + oktober. Forventet ny OK i april/maj.
<b>Økonomi for 2023</b>	
<b>Årshjul 2024</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Planlægning af Generalforsamling (tid, sted og emner) GF afholdes 27. maj 2024 Mette skriver til Iben, om vi kan leje lokaler i JMFs nye lokaler på Islands Brygge</li> </ul>
<b>KØS 5. okt. 2023</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Planlægning/praktiske opgaver Orientering fra Jane, Sus og Line</li> <li>- Promovering Line sender ud på Instagram. Alle opfordres til at minde deres medlemmer om det</li> </ul>

	<b>Tour de kredsforvinde</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Planlægning, er alle datoer på plads? Vi udskyder tour de kredsforvinde til januar 2024 pga. flere arrangementer i efteråret 2023.</li> <li>- Indhold</li> <li>- Promovering</li> </ul>
	<b>OK24 &amp; kredsbestyrelsens strategiske arbejde</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Planlægning af strategidagene 2024 17. + 18. januar 2024 (én kreds dag og én TR-dag)</li> </ul> <p>MM booker lokaler i JMF. Nanna undersøger muligheden for at leje et af regionens sommerhuse.</p>
	<b>Folkemøde 2024</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Evaluering – hvad fik vi ud af det og skal vi af sted igen?</b> Evaluering: Deltagelse af 7 personer Vi er meget tilfredse med vores lille event og ønsker flere til næste år. JSL har også været med i flere andre debatter. Godt socialt for vores samarbejde i kredsen Rikke laver et lille skriv til medlemmerne om, hvad vi har lavet på Folkemøde</li> <li>- Bolig/Transport/Tidsforbrug/Kredsmøde/Akutmidler Bolig er allerede booket i Aakirkeby (til cirka 8 personer, omkring 6000 DKK fra onsdag til lørdag) Vi skal have et par biler med næste år Evt. KB-møde eller medlemsmøde om onsdagen, betalt dag om torsdagen, TR-dag fredag, egenbetaling lørdag</li> <li>- Samarbejde med Region Syddanmark (JF centralt) Sus har taget kontakt til Lene Møller, så vi kan lave noget samlet</li> <li>- To arbejdsgrupper (planlægning praktiske forhold og planlægning af events, indlæg, T-shirt mm.) Praktisk gruppe: Anne, MM og Mette T-shirts: Line</li> </ul> <p>24. oktober (næste KB-møde) skal det bestemmes, hvem der skal med, så der kan bookes færge, endelig bolig og finde ud af, om vi skal have KB-møde om onsdagen.</p>
	<b>Status på uddannelsesstederne (skole/klinik)</b>	
	<b>Evt.</b>	

	<p><b>TR-møde d. 11.09.23 kl. 12.45 – 15.00</b> Mødet afholdes i Jordemoderforeningens lokaler, Kvæsthuset.</p> <p>TR-kollegiet: Kredsforvinde, tillidsrepræsentanter &amp; repræsentant for JSL</p> <p><b>Mødedeltager:</b> Sus Hartung (forkvinde), Mie Malene Nørgaard (næstforkvinde), Line Grøn (sekretær), Mette Anker, Susan Gerlach, Nana Villumsen, Anne Knudsen, Jane Dahl, Sille Chemnitz</p>
--	--

	Afbud: Lærke Langstrup	
	<b>Punkter til drøftelse</b>	<b>Information, drøftelse og konklusion</b>
	Godkendelse af DO	Kommentarer vedr. dagsorden
	Referent	Line Grøn
	Mødeleder	Mie Malene
	Godkendelse af referat	Kommentarer vedr. referat fra seneste møde
	<b>Orientering fra Kredsforkvinde</b>	- Status på de regionale forhandlinger - UAJ
	<b>Status på fødestederne</b>	- AHH - HGH - RH - NOH - BH
	<b>Seniornormreduktion</b>	- Hvor langt er vi kommet i forhold til at få en aftale igennem?
	<b>Vagtarbejde</b>	- Region Hovedstadens politiske beslutning vedrørende 'fælles om vagtarbejdet' – hvad tænker vi? - Jordemoderforeningen iværksætter en ny undersøgelse. - Hvilke arbejdsmodeller kunne vi byde ind med?
14.00	<b>KJO ordning – Kasper deltager</b>	- Hvordan skal en ny model for KJO se ud og hvad skal vi tage højde for i aftalen? Vi aftaler, at vi skal lægge op til at vi forhandler sonografer og UAJ før vi går i gang med forhandlinger om KJO. Kasper sender ideer til, hvordan KJO kan omstruktureres.
	<b>Status for kursusaktivitet</b>	- Line Grøn har udfærdiget et forventningspapir i forhold til dannelse af lokale retningslinjer; antal kursusdage, skemaplanlægning af kursusdage, betalte eller selvbetalte kursusdage? - Vi gennemgår Lines oplæg.
	<b>Optima</b>	- Udfordringer, hvordan ser det ud de forskellige steder?
	<b>Evt.</b>	Vi aftaler, at kredsens giver tilskud på 200 kr. til medlemsmøde i Aarhus d. 22/11 Landskonference d. 10/4 + 11/4 2024

## Opsamling fra strategidagene – opstartet januar 2023

Opgave	Hvem	Mangler
<b>FU</b>	Sus, MM, Anne, Line	
<b>Samarbejde med cheffjordemødrene</b>	Sus, MM,	Vi er i dialog vedr. samarbejdet
<b>Velkommen til Jordemoderforeningen</b>	Mette, Susan	Mette undersøger print i forhold til Jordemoderforeningens introduktion
<b>GF 2024</b>	Sus, Mette	
<b>Forretningsorden</b>	MM	Er forretningsordenen indsendt til JMF?
<b>Budget</b>	Mette	Mette opdaterer os ifht. Budget og ØKONOMI
<b>Mødeplan</b>	MM & Line	Opdateres 11.09.23 for 2024
<b>Højere organisationsgrad</b>	MM, Anne	Instagram Vis mig dit medlemskab - NÅL-kampagne Film – hvorfor er dit medlemskab af Jordemoderforeningen vigtigt Tilgå medlemsoplysninger
<b>SoMe</b>	Anne, Line, Nana	
<b>Strukturudvalg</b>	Sus/MM	Er i proces
<b>Kongresforslag 25:</b>	Sus/MM	Jordemoderforeningens organisering er i proces
<b>Forhandlinger</b>	Sus/MM/Anne	Er i proces – først UAJ, KJO og sonografer
<b>KØS 5.10.23</b>	Line/Sus/Jane	
<b>Folkemøde 13.6-15.6.23</b>		Planlægningsgruppe 1: Planlægningsgruppe 2: